天保民學校特別通告

各位家長:

因應 2019 冠狀病毒病疫情持續惡化,教育局已宣佈由 12 月 2 日起暫停全港幼稚園及中小學,包括特殊學校的面授課堂及校內活動,直至學校的聖誕假期開始。為保障各人的健康和安全,本校現作出以下的安排及建議:

- 1. 暫停全校之面授課堂及校內活動直至 12 月 21 日,學生於期間留在家中以電子學習模式繼續學習。
- 2. 校舍於上述期間仍會維持開放(週一至週五),家長如必須讓學生回校,請務必先與校方聯絡。
- 3. 原訂於12月5日(星期六)舉行之家長日將會取消,教職員將於12月21日前,以實時通訊軟件 或電聯等方式與家長聯絡,總結學生於各科上之學業及行為表現。
- 4. 12月7日(星期一)家長日補假當天,校舍仍會維持開放。
- 5. 12月22日至1月1日為聖誕節及新年假期。
- 6. 為使學童在暫停面授課堂期間能持續學習,校方將於12月1日(二)印發適量的課業練習予學生,並與家長個別協商交收課業的安排。
- 7. 本校之中文、數學、英語、常識、通識及生活教育科將透過「Rainbowstar 電子教學平台」發放電子書予學生在家持續學習。家長可瀏覽本校網頁下載「Rainbowstar 電子教學平台」使用手冊或觀看影片。如有疑問可致電 2336 5151 與班主任聯絡。
- 8. 十二月份應交費用,將於十二月三十一日經自動轉帳收取,祈為垂注。
- 校方將會密切留意疫情的發展,並會適時透過電子通告及短訊,向家長發放學校最新消息及復課安排。
- 10. 如有查詢,歡迎致電 23365151(校務處)、55669149(顏慶輝社工)、 55669773(戴國基社工)聯絡。

此致

貴家長

天保民學校謹啟 2020年11月30日 30th November, 2020

Dear parents,

In light of the worsening situation of the COVID-19 epidemic, the EDB announced the suspension of classes for all kindergartens, primary and secondary schools, including face-to-face classes and school activities for special schools starting from 2 December, 2020 (Wednesday) until the beginning of school Christmas holidays. To ensure the health and safety of students and staff, the school would follow the arrangements and measures as below:

- 11. All face-to-face classes and school activities would be suspended until 21 December, 2020. Students would continue their studies via e-learning at home.
- 12. School campus would remain open during the above mentioned period (Monday to Friday). If there is any necessity for your child, to come to school during this period, please make sure to contact the school in advance to tailor proper arrangement.
- 13. Parent's Day on 5 December, 2020 (Saturday) would be cancelled. Staff would contact parents via communication software or e-mail before 21 December, 2020 (Monday) to brief parents on their child's academic performance and conduct.
- 14. School campus would remain open on 7 December, 2020 (Monday) i.e. substitute holiday for Parent's Day.
- 15. Christmas and New Year Holidays would start from 22 December till 1 January, 2021.
- 16. To allow students to have continuous learning during the suspension of classes, the school would distribute a proper amount of homework for students on 1 December (Tuesday). Staff would contact parents separately to make arrangements on the delivery of homework.
- 17. E-learning materials for Chinese, Mathematics, English, General Education, Liberal Studies and Life & Value Education subjects would be distributed to students via the "Rainbowstar E-Learning Platform" so that they may continue their studies at home. Parents may visit the school website to download the "User's Guide" or watch the video. For enquiries, please contact class teacher at 2336 5151.
- 18. Fees for December 2020 would be charged via Autopay on 31 December, 2020.
- 19. The school would pay close attention to the development of the epidemic outbreak. Timely announcements and arrangement for class resumption would be sent to parents through the e-notice and WhatsApp.
- 20. For enquiries, please call 23365151 (General Office), 55669149 (Social Worker Mr. Ngan), or 55669773 (Social Worker Mr. Tai).

Mary Rose School